
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

18. Týždeň 

Pondelok 29.4. : 

V pondelok ráno som mal dohodnuté stretnutie na úrade Žilinského 

samosprávneho kraja. Mal som dohodnuté dve stretnutia a to 

s odborom dopravy a odborom majetku žilinskej župy.  

Celkovo sme riešili majetok župy, ako napríklad cesta, ktorá vedie od 

cintorína  ku starej lesnej správe a nebola doteraz nijako upravená, 

alebo úsek pri pani Súkeníkovej, ktorý podmýva potok a hrozí tam 

zosuv. Samozrejme sme riešili aj investičné príležitosti, ktoré som 

spomínal aj v novoročnom prejave a to chodník ku časti Fínske domky. 

Komunikovali sme o možnosti pomoci od ZASK resp. zámenu majetku, 

aby mohla podať projekt obec na nejakú dotačnú schému, ako je 

napríklad projekt „úzke miesta v doprave“.  

Rokovanie dopadlo celkom dobre a dostal som plno nápadov na ďalší 

rozvoj našej krásnej obce.  

Keď som sa vrátil späť, mal som jedno rokovanie s ďalším 

potencionálnym investorom na projekt IBV pri cintoríne. Vysvetlil som 

mu podmienky, ktoré sú známe a okrem iného sú transparentne 

vyvesené aj na obecnej stránke a postup a termíny  akým budú všetky 

ponuky vyhodnotené. 

 

Utorok 30.4. : 

V utorok bol obecný úrad doobeda zatvorený, lebo všetci traja sme 

mali náhle neodkladne zdravotné ošetrenie a bohužiaľ inak to nešlo. 

Všetko bolo oboznámene včas a tak ako bolo sľúbené, poobede bol 

obecný úrad otvorený.  

Poobede pokosil pracovník obecného úradu traktorovou kosačkou 

celý park a stihol to celkom dobre,  už je potrebné dokosiť len okolo 

stromov krovinorezom a bude hotovo.  



 

Poobede som mal stretnutie s potomkom rodáka, ktorý má udelené 

vyznamenanie za výnimočnosť počas druhej svetovej vojny. Veľmi ma 

zaujal príbeh aj ocenenie, ktoré nemá veľa ľudí a preberali sme 

možnosti spolupráce obci na pietnom mieste, kde sú uložené jeho 

pozostatky. Viac informácií čoskoro a samozrejme to bude 

komunikované aj na verejnom OZ. 

 

Streda 1.5: 

V stredu  bol síce sviatok práce, ale od deviatej hodiny sa konala 

presunutá akcia „Deň zeme“ .Kvôli zlému počasiu bola presunutá na 

sviatočný deň a počasie sa nám za to odvďačilo a slniečko pekne 

svietilo. Týmto by som chcel poďakovať všetkým, ktorí sa zúčastnili 

tohto podujatia a pomohli našej obci.  

Vo svetle tohto podujatia treba ešte povedať, že vidno ako sa 

odpadová politika obce, ktorú sme zmenili od nového roka reálne 

pretavuje do reality. Odpadkov bolo podstatne menej, za čo som 

naozaj veľmi, veľmi rád a ukazuje to, že ako spoločnosť sme sa 

s pohľadu enviromentálneho cítenia posunuli dopredu  

Štvrtok 2.5: 

Pracovníci obce začali s kosením trávy v areáli školy. 

Mal som okrem inej administratívnej práce telefonát od polície na 

pomoc pri riešení susedskej situácie. Problém bol ohľadom stavu 

stromu, ktorý ohrozuje resp. cítil sa susedný občan ohrozený stromom. 

Situácia bola dosť vypätá, ale nakoľko majiteľ pozemku súhlasil 

s výrubom situácia sa ukľudnila a všetci sa zhodli na ďalšom postupe. 

Pre istotu som volal aj na životné prostredie a botaničke z Národného 

parku Veľká Fatra, aby sme všetko riešili zákonnou cestou. 

V každom prípade sa celý výrub musí konať podľa zákona a je aj 

zverejnený na úradnej tabuli a web stránke obce a hocikdo sa môže 

vyjadriť.    



Piatok 3.5: 

V piatok pracovníci obce vyviezli z obce dve vlečky separovaného 

odpadu.  

Dvaja pracovníci kosili priestor oproti Jednote. 

Mal som aj stretnutie s predsedom Komisie kultúry a športu ohľadom 

dalších akcií. 

Telefonoval som aj so zamestnankyňou Ministerstva informatizácie 

a investícii ohľadom pondelkového stretnutia, kde sme sa dlho 

rozprávali a preberali možnosti, ktoré poskytujú európske peniaze.   

 

Slovo na záver: 

Začal máj lásky čas a preto prosím buďme na seba dobrý a plný lásky 

a porozumenia.  

 

Okrem toho sme okrem sviatku práce oslávili aj 20 rokov v európskej 

únii a v sobotu bol aj medzinárodný deň patróna všetkých hasičov 

Floriána.  

 

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň     6.5.2024 

 

 


